

A Little Children's Book About New Year 小儿童的书: 新年

The world is a book and every step turns a new page.

这个世界就像一本书, 每一步都像翻开新的一 页。 If you want to really live, start off each day by finding something to be thankful for.

若想不虚度此生,每天开始时 就寻找一些自己感恩的事。



We are given a fresh start not only at the beginning of the year, but every morning when we wake up. We have the chance to start anew and make things right.

我们不仅在岁初获得一个新的 开始,而且每一天早晨醒来时, 我们都有一个新的开始。我们 有机会重新开始和改正错误。

At the start of this new year, determine to reach for even greater things, and you will achieve them.

新年伊始,下定决心去取得更大的成就,你就一定会成功。

Let us look behind us with understanding, before us with faith, and around us with love.

以慧心看过去,以信心看未 来,以爱心看周围。 Everything will be okay in the end; and if it's not okay, it's not the end yet.

万事最后都会有结果,如果不好, 那是因为还没有结束。



Faith gives us courage to face the present with confidence and the future with expectancy.

信心使我们充满勇气去面对现 在,满怀期望去面对未来。

Walk boldly and wisely. There is a hand above that will help you on.

Sector and

勇敢而明智地往前走。在你的上方 有一只会帮你继续走下去的手。

Photo credits:

Page 1 – <u>Jonas Seaman via Flickr</u> Page 2 – <u>Wirawat Lian-Udom/Flickr</u> Page 3 – <u>Aikewa Ke via Flickr</u> Page 4 – <u>Honza Soukup via Flickr</u> Page 5 – <u>Depone via Flickr</u> Page 6 – <u>Amanda Westmont/Flickr</u> Page 7 – <u>Palo via Flickr</u> Page 8 – <u>Skistar via Flickr</u> Page 9 – <u>Kstraw2 via Flickr</u> Page 10 – <u>Ivan Valentinov via Flickr</u>



www.freekidstories.org